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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL 31 
DE MAIG DE 2012. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 06 
Caràcter: ordinari 
Data: 31 de maig de 2012 
Horari: de 20:00 a 10:30 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la  Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra. Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Sra. Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP 
 
 
Secretari: 
 
- Sr. Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 27 D’ABRIL DE 2012. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 



 

TERCER. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RATIFICAR LA 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE DATA 6 DE MARÇ DE 2012 DE 
L’INSTRUCTOR DE L’EXPEDIENT SANCIONADOR NÚMERO 737812/2011 
RELATIU A UNA INFRACCIÓ DE LA LLEI 10/1999, DE 30 DE JULIOL, 
SOBRE TINENÇA DE GOSSOS POTENCIALMENT PERILLOSOS. 
 

QUART. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA RELATIU A LA 
PROPOSTA CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I 
UNIÓ, PARTIT SOCIALISTA, ESQUERRA-ENTESA I PARTIT POPULAR, 
AMB L’ADHESIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE 9SV, DE RATIFICAR  
RESOLUCIÓ CONSENSUADA PER LA FEDERACIÓ DE MUNICIPIS DE 
CATALUNYA I L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS I COMARQUES 
EN LA QUE RECLAMEN AL GOVERN DE LA GENERALITAT GARANTIR EL 
MANTENIMENT DE LES LLARS D’INFANTS MUNICIPALS. 

CINQUÈ. DONAR COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA PEL QUAL 
S’APROVA LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2011. 

SISÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA PROPOSTA 
DE MODIFICACIÓ DE LA QUOTA TRIBUTÀRIA DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚMERO 14 REGULADORA DE LA TAXA PER A LA PRESTACIÓ 
D’ENSENYAMENTS ESPECIALS EN ESTABLIMENTS MUNICIPALS 
(ESCOLA DE MÚSICA). 

SETÈ. PRECS I PREGUNTES 
 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 27 D’ABRIL DE 2012. 
 
El senyor Alcalde pregunta als assistents si tenen alguna objecció a l’acta de la 
sessió ordinària de data 27 d’abril de 2012.  
 
El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, pren la paraula i observa que 
al web de l’ajuntament, l’acta en qüestió consta com a aprovada i suggereix 
que, de moment, consti com a aprovada provisionalment o es pengi l’acta 
posterior, aprovada de manera definitiva.  
 
Al seu torn el senyor Robert Subiron Olmos, regidor de CiU, exposa les 
esmenes que s’han incorporat a l’acta. Concretament fa referència a la 
pregunta formulada pel senyor Antoni José sobre si hi havia un projecte de 
treball per la zona del Parc dels Germans Gabrielistes i si podia accedir a una 



 

còpia de l’esmentat projecte. No se li va respondre que hi havia aquest 
projecte, sinó que hi ha una memòria valorada, i se li van facilitar els plànols 
d’acció corresponents.  Pel que fa a les empreses que estan treballant al parc, 
una part la realitza l’empresa Vialser i de l’altra se n’encarrega l’empresa 
Constru-Buch. 
 
Els assistents acorden, per unanimitat, la seva aprovació amb les esmenes 
presentades. 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
  
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 
TERCER. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RATIFICAR LA 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE DATA 6 DE MARÇ DE 2012 DE 
L’INSTRUCTOR DE L’EXPEDIENT SANCIONADOR NÚMERO 737812/2011 
RELATIU A UNA INFRACCIÓ DE LA LLEI 10/1999, DE 30 DE JULIOL, 
SOBRE TINENÇA DE GOSSOS POTENCIALMENT PERILLOSOS. 
 

El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CiU, exposa l’assumpte. 
 
VIST el procediment sancionador núm. exp. 737812/2011 per esbrinar les 
possibles responsabilitats en què hagués pogut incórrer la senyora SANDRA 
MARTOS MARCH, per uns fets presumptament constitutius d’una infracció 
prevista a l’article 7.3.e) de la Llei 10/1999 de 30 de juliol, sobre tinença de 
gossos potencialment perillosos. 
  
Un cop conclosa la instrucció del procediment i feta la formulació de la proposta 
de Resolució per part de l’instructor de l’expedient, es procedeix a la formulació 
de la resolució de conformitat amb els antecedents i fonaments que tot seguit 
es relacionen: 
 
 
A) Antecedents de Fet 
 
Aquest Ajuntament ha tingut coneixement amb motiu de denúncia de la Policia 
Local, dels següents FETS: 
 



 

Denúncia de la Policia Local de data 28.08.2011, a les 09:00 hores, per 
trobar-se el seu gos raça ROTTWEILER per la via pública deslligat i sense 
morrió. 
 
Per Decret de l’Alcaldia de data 8 de novembre de 2011 es va resoldre la 
incoació de l’expedient sancionador per esbrinar les possibles responsabilitats 
en què hagués incorregut la senyora SANDRA MARTOS MARCH, pels fets 
anteriorment esmentats, es va designar l’instructor i el secretari de l’expedient i 
es va comunicar a l’interessat que disposava d’un termini de 15 dies a comptar 
des de la notificació, per a formular al·legacions i aportar els documents i les 
informacions que consideri convenients, podent-se proposar l’obertura d’un 
període de prova concretant els mitjans de prova que vulgui fer valer.  
 
Notificat als interessats el Decret de referència, el termini per poder presentar 
al·legacions i formular proposta de prova expirà el passat dia 2 de març de 
2012.  
 
Durant el període esmentat el denunciant no ha presentat cal al·legació. 
 
 
L’instructor de l’expedient va emetre proposta de Resolució en data 6 de març 
de 2012, en el sentit d’imposar a la senyora SANDRA MARTOS MARCH una 
sanció de 750 euros per la comissió de les infraccions següents: infracció de 
l’article 7.3.e) de la Llei 10/1999 de 30 de juliol, sobre tinença de gossos 
potencialment perillosos, essent per tant qualificades com infraccions de 
caràcter greu, d’acord amb l’article 7.3 de l’esmentada llei. 
 
 
A continuació, es va atorgar un termini de 15 dies a comptar des de la 
notificació de la proposta, per a formular al·legacions i aportar els documents i 
les informacions que consideri convenients. Així mateix, durant aquest termini 
també podia obtenir còpia de tots els documents obrants en l’expedient i 
relacionats anteriorment. 
 
Durant aquest termini, la denunciada, no ha presentat cap nova al·legació. 
 
Fonaments de dret 
 
- L’article 7 3e) de la Llei 10/1999, de 30 de juliol, de tinença d’animals 
potencialment perillosos estableix com a infracció de caràcter greu la següent: 
 

Artículo 7. Tipificación de las infracciones. 

3. Son infracciones graves: 



 

e) Llevar a los perros desatados y sin bozal en las vías públicas, en las partes 
comunes de los inmuebles colectivos y en los lugares y espacios públicos en 
general. 

 
- Els articles 11, 12 i 13 de la Llei 10/1999, de 30 de juliol, de tinença d’animals 
potencialment perillosos estableixen: 
 
“Artículo 11. Graduación de las sanciones. 
 
Las infracciones leves son sancionadas con una multa de 60 a 150 euros, las 
graves con una multa de 150 a 1.500 euros y las muy graves con una multa de 
1.500 a 30.000 euros. 

2. En la imposición de las sanciones debe tenerse en cuenta para graduar la 
cuantía de las multas y la imposición de la sanciones accesorias, los siguientes 
criterios: 

a. La trascendencia social y el perjuicio causado por la infracción cometida. 
b. El ánimo de lucro ilícito y la cuantía del beneficio obtenido en la comisión 
de la infracción. 
c. La reiteración o reincidencia en la comisión de infracciones. 

Artículo 12. Responsabilidad e indemnizaciones. 

La imposición de cualquiera de las sanciones establecidas en la presente Ley 
no excluye de la responsabilidad civil de la persona sancionada ni la 
indemnización que se le pueda exigir por daños y perjuicios. 

Artículo 13. Órganos competentes.  

La competencia para imponer las sanciones establecidas por la comisión de las 
infracciones tipificadas por la presente Ley corresponde a los siguientes 
órganos: 

a. A los alcaldes, por la comisión de infracciones de carácter leve. 
b. Al pleno del ayuntamiento, por la comisión de infracciones de carácter 
grave y muy grave. 

 
  
- Articles 16, 17, apartats 5 i 6, 18 i 19 del Reial Decret 1398/1993, de 4 
d’agost, pel qual s’aprova el Reglament del Procediment per a l’exercici de la 
Potestat Sancionadora, els quals es transcriuen tot seguit:  

“Artículo 16.Actuaciones y alegaciones. 



 

1. Sin perjuicio de lo dispuesto en el artículo 3, los interesados dispondrán de 
un plazo de quince días para aportar cuantas alegaciones, documentos o 
informaciones estimen convenientes y, en su caso, proponer prueba 
concretando los medios de que pretendan valerse. En la notificación de la 
iniciación del procedimiento se indicará a los interesados dicho plazo. 

2. Cursada la notificación a que se refiere el punto anterior, el instructor del 
procedimiento realizará de oficio cuantas actuaciones resulten necesarias para 
el examen de los hechos, recabando los datos e informaciones que sean 
relevantes para determinar, en su caso, la existencia de responsabilidades 
susceptibles de sanción. 

3. Si como consecuencia de la instrucción del procedimiento resultase 
modificada la determinación inicial de los hechos, de su posible calificación, de 
las sanciones imponibles o de las responsabilidades susceptibles de sanción, 
se notificará todo ello al inculpado en la propuesta de resolución. 

Artículo 17.Prueba. 
 
5. Los hechos constatados por funcionarios a los que se reconoce la condición 
de autoridad, y que se formalicen en documento público observando los 
requisitos legales pertinentes, tendrán valor probatorio, sin perjuicio de las 
pruebas que en defensa de los respectivos derechos o intereses puedan 
señalar o aportar los propios administrados. 

6. Cuando la valoración de las pruebas practicadas pueda constituir el 
fundamento básico de la decisión que se adopte en el procedimiento, por ser 
pieza imprescindible para la evaluación de los hechos, deberá incluirse en la 
propuesta de resolución. 

Artículo 18. Propuesta de resolución. 
Concluida, en su caso, la prueba, el órgano instructor del procedimiento 
formulará propuesta de resolución en la que se fijarán de forma motivada los 
hechos, especificándose los que se consideren probados y su exacta 
calificación jurídica, se determinará la infracción que, en su caso, aquéllos 
constituyan y la persona o personas que resulten responsables, 
especificándose la sanción que propone que se imponga y las medidas 
provisionales que se hubieran adoptado, en su caso, por el órgano competente 
para iniciar el procedimiento o por el instructor del mismo; o bien se propondrá 
la declaración de no existencia de infracción o responsabilidad. 

Artículo 19. Audiencia. 
1. La propuesta de resolución se notificará a los interesados, indicándoles la 
puesta de manifiesto del procedimiento. A la notificación se acompañará una 
relación de los documentos obrantes en el procedimiento a fin de que los 
interesados puedan obtener las copias de los que estimen convenientes, 
concediéndoseles un plazo de quince días para formular alegaciones y 



 

presentar los documentos e informaciones que estimen pertinentes ante el 
instructor del procedimiento. 

2. Salvo en el supuesto contemplado por el artículo 13.2 de este Reglamento, 
se podrá prescindir del trámite de audiencia cuando no figuren en el 
procedimiento ni sean tenidos en cuenta otros hechos ni otras alegaciones y 
pruebas que las aducidas, en su caso, por el interesado de conformidad con lo 
previsto en el artículo 3 y en el punto 1 del artículo 16 del presente 
Reglamento. 

3. La propuesta de resolución se cursará inmediatamente al órgano 
competente para resolver el procedimiento, junto con todos los documentos, 
alegaciones e informaciones que obren en el mismo.” 

 

- Article 134 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i de Procediment Administratiu Comú: 
 
“Artículo 134. Garantía de procedimiento. 
 
1. El ejercicio de la potestad sancionadora requerirá procedimiento legal o 
reglamentariamente establecido. 
 
2. Los procedimientos que regulen el ejercicio de la potestad sancionadora 
deberán establecer la debida separación entre la fase instructora y la 
sancionadora, encomendándolas a órganos distintos. 
 
3. En ningún caso se podrá imponer una sanción sin que se haya tramitado el 
necesario procedimiento.” 
 
 

VISTOS els antecedents esmentats, havent-se observat tots els tràmits legals i 
reglamentaris establerts,  
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable i la Comissió 
Informativa també. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, adoptar els acords següents: 
 
Primer.-  Ratificar la proposta de resolució de data 6 de març de 2012 de 
l’instructor de l’expedient sancionador amb número 737812/2011 incoat contra 
la senyora SANDRA MARTOS MARCH. 
 
Segon.- Imposar a la senyora SANDRA MARTOS MARCH una sanció de 750 
euros per la comissió de les infraccions següents: infracció de l’article 7.3.e) de 
la Llei 10/1999 de 30 de juliol, sobre tinença de gossos potencialment 



 

perillosos, essent per tant qualificades com infraccions de caràcter greu, 
d’acord amb l’article 7.3 de l’esmentada llei. 
 

QUART. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA RELATIU A LA 
PROPOSTA CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I 
UNIÓ, PARTIT SOCIALISTA, ESQUERRA-ENTESA I PARTIT POPULAR, 
AMB L’ADHESIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE 9SV, DE RATIFICAR  
RESOLUCIÓ CONSENSUADA PER LA FEDERACIÓ DE MUNICIPIS DE 
CATALUNYA I L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS I COMARQUES 
EN LA QUE RECLAMEN AL GOVERN DE LA GENERALITAT GARANTIR EL 
MANTENIMENT DE LES LLARS D’INFANTS MUNICIPALS. 

La Comissió Informativa de Ple va acordar presentar de forma conjunta per part 
dels partits de Convergència i Unió, PSC, Esquerra i PP i amb l’adhesió de 
9SV, la proposta següent al Ple de la Corporació per a la seva aprovació. La 
iniciativa prové del regidor del PSC, senyor Lluís Bisbal Pujol.  
 
La proposta és la següent: 
 
 “La Federació de Municipis de Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis i 
Comarques han consensuat una resolució en la que reclamen al Govern de la 
Generalitat garantir el manteniment de les llars d’infants municipals. Les entitats 
municipalistes demanen al Govern de la Generalitat de Catalunya els recursos 
necessaris, suficients i correctes, d’acord amb la Llei d’Educació de Catalunya, 
per a mantenir les actuals escoles bressol municipals creades per acord 
parlamentari i, així, fer front a les necessitats educatives de les nostres ciutats i 
pobles en benefici de les famílies i del benestar social de la ciutadania. 
 
Aquest Ajuntament es vol adherir a la resolució esmentada. Es transcriu la 
proposta: 
 
L’educació en la primera infància ha despertat en els darrers anys un interès 
creixent que ha portat al convenciment col·lectiu que les llars d’infants, des 
d’una perspectiva educativa i social, eren el millor model que aquest país podia 
haver adoptat. Des d’aquesta perspectiva, l’escola bressol ha estat qualificada 
com a espai educatiu, ample i flexible, que permet atendre adequadament tant 
els interessos dels infants com els de les famílies i de la comunicat. 
 
Els ajuntaments han estat una institució clau en el desenvolupament de 
polítiques educatives de proximitat, de manera especial, en l’àmbit dels serveis 
educatius a la primera infància i a les seves famílies. 
 
En aquest context, el Parlament de Catalunya va aprovar la Llei 5/2004, 
originada arran d’una iniciativa legislativa popular, de creació de 30.000 noves 



 

places de llars d’infants de titularitat pública, amb la intenció de fer un primer 
pas cap a una oferta pública ajustada a la demanda real. Aquest servei 
educatiu és, doncs, el producte d’un pacte legislatiu, reclamat per la societat, 
amb el que es fa front a diverses necessitats prioritàries: educatives, de 
conciliació laboral, d’inclusió i vertebració social, d’equilibri territorial del país... 
 
El Departament d’Ensenyament va elaborar posteriorment el Mapa de 0-3, 
tenint en compte la complexitat i les característiques de cada municipi, i va 
establir les fórmules de finançament per als ajuntaments per tal de facilitar la 
creació i el manteniment de les places previstes a la Llei. Així, es va considerar 
que el finançament local era essencial per garantir que els ajuntaments 
poguessin desenvolupar eficaçment la seva gestió, i s’incrementà, a partir del 
curs 2005-2006, els 1.100 € d’aleshores fins als 1.800 € anuals per contribuir a 
les despeses de funcionament de les llars. 
 
L’any 2009 la Llei d’Educació de Catalunya va regular l’àmbit competencial, tot 
establint respecte als convenis amb els ens locals per a l’educació infantil, que 
“restin garantides les condicions bàsiques de qualitat que garanteixin la 
prestació d’aquest servei públic”, afegint que aquests convenis “han de prendre 
com referent els criteris aplicats als centres anàlegs de titularitat de la 
Generalitat”. 
 
En l’actual conjuntura econòmica i social en la que ens trobem, i fruit també de 
la reducció dels fons de l’Estat destinats a la primera infància, el Govern ha 
anunciat una disminució significativa de la seva aportació amb una quantia que 
dificulta la viabilitat financera de bona part de les llars d’infants municipals del 
país. Tot i ser conscients de la situació econòmica i financera de la Generalitat, 
creiem que cal prioritzar el manteniment de les llars d’infants perquè els 
ajuntaments han de continuar disposant dels recursos que els permetin exercir 
les polítiques educatives a la primera infància, amb l’objectiu de contribuir a la 
millora social i al foment de la convivència. 
 
La Junta de Govern Local va acordar, per unanimitat, en defensa d’un servei 
d’escoles bressol de qualitat, proposar al Ple l’adopció dels següents: 
 
ACORDS: 
 
Primer.- Adherir-nos a la resolució de la FMC i l’ACM instant el Govern de la 
Generalitat de Catalunya a dotar dels recursos necessaris, suficients i 
correctes, d’acord amb la Llei d’Educació de Catalunya, per mantenir les 
actuals escoles bressol municipals creades per acord parlamentari i, així, fer 
front a les necessitats educatives del nostre poble en benefici de les famílies i 
del benestar social de la ciutadania. 
 
Segon.- Instar el Govern de la Generalitat a què doti fins a 1.600 € la bestreta 



 

de 1.300 € anunciats per la Conselleria d’Ensenyament per al curs 2011-2012, i 
a mantenir l’esmentat import per als cursos següents. 
 
Tercer.- Traslladar al Govern de la Generalitat la voluntat de les entitats 
municipalistes de fer sostenible la provisió pública de serveis educatius 
d’infància mentre s’estableixi un marc estable de col·laboració i 
coresponsabilitat entre les administracions educatives. 
 
Quart. Instar el Departament d’Ensenyament a trobar mesures necessàries que 
permetin la sostenibilitat i l’optimització del model d’Escoles Bressol. 
 
Cinquè. Reclamar al Govern de l’Estat la dotació dels fons necessaris destinats 
a la sostenibilitat dels serveis de la primera infància.” 
 
Pren la paraula el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 
9SV, per fer constar que, amb l’adhesió de 9 Sant Vicenç a aquesta moció, el 
que pretén el grup municipal és principalment donar-hi suport. Seguidament, 
explica que el comunicat al qual es dóna suport amb aquesta moció data de 
finals d’abril. Degut a les constants retallades, la Federació de Municipis de 
Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis, actualment han publicat un nou 
comunicat en relació a l’anunci de la Consellera d’Ensenyament sobre les 
escoles bressol, que seria important contemplar. Passa tot seguit a llegir un 
fragment de l’esmentat comunicat:  

"La no convocatòria de beques, per una quantia que ascendeix als 5 milions 
d’euros, suposa un increment de la precarietat de les finances municipals i de 
la possibilitat que tenen les famílies més necessitades d’escolaritzar els infants 
de 0 a 3 anys. Les entitats municipalistes entenem que l’anunci de la supressió 
de les beques en educació infantil és la conseqüència de l’eliminació, per part 
del Govern estatal, de les partides dedicades a aquest primer període 
d’escolarització no obligatòria dels infants. El Govern de l’Estat, per tant, 
impossibilita que el Govern de la Generalitat pugui fer front als seus 
compromisos pel que fa a ajuts i beques menjador, en haver deixat aquestes 
partides a zero en els pressupostos (no dotació econòmica en el Pla Educa 0-3 
o en els temes relacionats amb Plans d’entorn o immigració)". 

 

Considera que, si la Federació de Municipis de Catalunya i l’Associació 
Catalana de Municipis han publicat aquest comunicat, el qual no està 
contemplat en el que aprova l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, seria bo 
contemplar-lo i aprovar-lo juntament amb les dues associacions esmentades. 



 

Respon el Primer Tinent d’Alcalde, Amadeu Clofent Rosique, per observar que 
en redactar-se una proposta, s’entén que el grup que la presenta vulgui 
conservar-ne la titularitat, permetent adherir-s’hi a la resta de partits. En aquest 
cas, es tracta d’una proposta redactada per la Federació de Municipis de 
Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis, la qual es va considerar que 
s’havia de presentar.  

Quant al nou comunicat, el senyor Alcalde respon que, en el cas que es 
volgués presentar alguna esmena, es canviaria l’adhesió conjunta a la 
proposta.  

Al seu torn el Sr. Regidor Lluís Bisbal agraeix el consens mostrat per aprovar 
aquesta moció per unanimitat i es compromet a treballar perquè en el proper 
Ple s’aprovi una moció amb el comunicat a que s’ha fet referència.  

En conseqüència, s’aprova, per unanimitat, la proposta anteriorment transcrita 
en tots els seus extrems. 

 

CINQUÈ. DONAR COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA PEL QUAL 
S’APROVA LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2011. 

El senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor d’Hisenda, pren la paraula per explicar 
l’assumpte. Dóna compte del Decret número 340, de data 21 de maig de 2012, 
pel qual s’aprova la liquidació del Pressupost de 2011. Explica també que per 
Decret de l’Alcaldia, de data 27 d’abril de 2012, es va procedir a la incorporació 
de romanents de l’exercici anterior.  
 
Es transcriu el Decret pel qual s’aprova la liquidació del pressupost de 2011. 
 
“DECRET NÚM. 340 
 
Identificació de l’expedient 
 
Número expedient:   11/2012 
Contingut: LIQUIDACIÓ PRESSUPOST DE L’EXERCICI DE 2011. 
 
Atès que en data 2 de febrer 2012, es va incoar  procediment per aprovar la 
liquidació del Pressupost de l’exercici 2011. 

 
Atès que en data 21 de maig de 2012, es va emetre els Informe d’Avaluació del 
Compliment de l’Objectiu d’estabilitat Pressupostària i l’informe d’intervenció, 
de conformitat amb el que es disposa a l’article 191.3 del Text Refós de la Llei 
d’ Hisendes Locals. 



 

 

De conformitat amb el que es disposa a l’article 191.3 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, i amb el disposat a l’article 90.1 del Reial Decret 500/1990, sobre 
matèria Pressupostària. 
 

RESOLC 

 
PRIMER. Aprovar la liquidació del Pressupost General de 2011 i els estats que 
l’integren, que són, pel que fa al Resultat Pressupostari, un saldo ajustat positiu 
de 666.792,83.- euros, i, pel que fa al Romanent Líquid de Tresoreria un 
resultat positiu de 2.133.260,27.- euros, el qual, una vegada ajustat amb la 
deducció de l’estimació dels drets de difícil cobrament i l’excés de finançament 
afectat, ofereix un saldo per a lliure disposició de 945.097,04.- euros, del qual 
s’ha destinat un total de 847.282,03.- euros a incorporar romanents de crèdit a 
l’exercici vinent 

SEGON. Donar compte al Ple de la Corporació en la primera sessió que aquest 
celebri, d’acord amb el que estableixen els articles 193.4 del Text Refós de la 
Llei Reguladora de les Hisendes Locals aprovat per Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, i 90.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
 
TERCER. Ordenar la remissió de còpia d’aquesta Liquidació als òrgans 
competents, tant de la Delegació d’ Hisenda com de la Comunitat Autònoma. 

 
Sant Vicenç de Montalt, 21 de Maig de 2012. 

L’acalde,       El Secretari-Interventor  



Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www svmontalt cat
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LIQUIDACIÓ DELS INGRESSOS DEL PRESSUPOST DE 2011 

Econ. Descripció 
Previsions 
inicials Modificacions 

Previsions 
definitives Drets reconeguts 

Drets 
anul·lats 

Drets 
cancel·lats

Drets 
reconeguts 
nets 

Recaptació 
neta 

Drets pendents 
de cobrament 

Excés / defecte 
previsió 

1 Impostos directes. 3.092.334,00 € 20.000,00 € 3.112.334,00 € 3.269.931,60 € 17.549,73 € 0,00 € 3.252.381,87 € 3.021.393,04 € 230.988,83 € 140.047,87 € 

2 Impostos indirectes. 170.000,00 € 31.000,00 € 201.000,00 € 237.790,04 € 738,83 € 0,00 € 237.051,21 € 226.112,71 € 10.938,50 € 36.051,21 € 

3 Taxes, preus públics i 
altres ingressos. 

1.685.112,00 € 194.327,43 € 1.879.439,43 € 2.348.478,53 € 112.423,89 € 0,00 € 2.236.054,64 € 2.067.221,76 € 168.832,88 € 356.615,21 € 

4 Transferències 
corrents. 

1.635.624,00 € 36.800,00 € 1.672.424,00 € 1.676.579,59 € 23.294,40 € 0,00 € 1.653.285,19 € 1.268.046,36 € 385.238,83 € -19.138,81 € 

5 Ingressos patrimonials. 85.380,00 € 0,00 € 85.380,00 € 83.225,39 € 0,00 € 0,00 € 83.225,39 € 32.589,56 € 50.635,83 € -2.154,61 € 

6 Alienació d’inversions 
reals. 

528.988,00 € 0,00 € 528.988,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € -528.988,00 € 

7 Transferències de 
capital. 

178.711,00 € 0,00 € 178.711,00 € 129.488,05 € 0,00 € 0,00 € 129.488,05 € 16.248,62 € 113.239,43 € -49.222,95 € 

8 Actius financers. 0,00 € 587.980,93 € 587.980,93 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € -587.980,93 € 

9 Passius financers. 241.609,56 € 0,00 € 241.609,56 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € -241.609,56 € 
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LIQUIDACIÓ DELS DESPESES DEL PRESSUPOST DE 2011 

Econ. Descripció Inicials Modificacions Definitius 
Despeses 
compromeses 

Obligacions 
reconegudes netes Pagaments 

Obligacions 
pendents de 
pagament 

Romanents de 
crèdit 

1 DESPESES DE PERSONAL. 3.410.858,69 € 0,00 € 3.410.858,69 € 3.307.843,45 € 3.307.843,45 € 3.244.057,39 € 63.786,06 € 103.015,24 € 

2 DESPESES CORRENTS EN BÉNS I 
SERVEIS. 

2.520.823,44 € 183.325,09 € 2.704.148,53 € 2.625.281,03 € 2.621.932,13 € 2.199.656,51 € 422.275,62 € 82.216,40 € 

3 DESPESES FINANCERES. 46.000,00 € 12.000,00 € 58.000,00 € 53.909,13 € 53.909,13 € 40.688,68 € 13.220,45 € 4.090,87 € 

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS. 341.107,96 € 31.063,21 € 372.171,17 € 332.033,67 € 332.033,67 € 272.744,93 € 59.288,74 € 40.137,50 € 

6 INVERSIONS REALS. 944.714,77 € 597.697,84 € 1.542.412,61 € 872.983,03 € 672.400,22 € 612.729,63 € 59.670,59 € 870.012,39 € 

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL. 35.000,00 € 46.022,22 € 81.022,22 € 81.022,22 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 81.022,22 € 

9 PASSIUS FINANCERS. 319.253,70 € 0,00 € 319.253,70 € 319.253,73 € 319.253,73 € 250.654,51 € 68.599,22 € -0,03 € 
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 AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT                

 
 Exercici Comptable: 2011 

 

 RESULTAT PRESSUPOSTARI a 31/12/2011 

 
 DRETS RECONEGUTS NETS OBLIGACIONS AJUSTOS RESULTAT 
 RECONEGUDES NETES PRESSUPOSTARI 

 a. Operacions corrents 7.461.998,30  6.315.718,38  1.146.279,92 

 b. Altres operacions no financeres 129.488,05  672.400,22  -542.912,17 

 1. Total operacions no financeres (a+b) 7.591.486,35  6.988.118,60 603.367,75 

 2. Actius financers 0,00  0,00  0,00 

 3. Passius financers 0,00  319.253,73  -319.253,73 

 RESULTAT PRESSUPOSTARI DE L'EXERCICI 7.591.486,35  7.307.372,33  284.114,02 
 
 AJUSTOS: 

 4. Crèdits gastats finançats amb romanent de tresoreria per a despeses generals. 382.678,81 

 5. Desviacions de finançament negatiu de l'exercici 0,00 

 6. Desviacions de finançament positiu de l'exercici 0,00 

 RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT 666.792,83 



 

 - 16 - 

 
ROMANENT DE TRESORERIA 31-12-2011 

 
 IMPORTS ANY 2010 IMPORTS ANY OR 2011 

 

 1. (+) Fons líquids 320.616,56  417.240,10 

 2. (+) Drets pendents de cobrament 3.043.287,19  3.039.556,45 

 (+) del Pressupost corrent 1.368.777,19  959.874,30 

 (+) de Pressupostos tancats 1.503.585,09  1.864.897,77 

 (+) d'operacions no pressupostàries 186.082,71  225.003,90 

 (-) cobraments realitzats pendents d'aplicació definitiva 15.157,80  10.219,52 

 3. (-) Obligacions pendents de pagament 1.551.742,61  1.323.536,28 

 (+) del Pressupost corrent 832.547,99  686.840,68 

 (+) de Pressupostos tancats 152.559,94  160.631,57 

 (+) d'operacions no pressupostàries 567.146,45  476.064,03 

 (-) pagaments realitzats pendents d'aplicació definitiva 511,77  0,00 

 I. Romanent de tresoreria total (1 + 2 - 3) 1.812.161,14  2.133.260,27 

 II. Saldos de dubtós cobrament 1.116.686,88  1.188.213,23 

 III. Excés de finançament afectat 0,00  0,00 

 IV. Romanent de tresoreria per a despeses generals (I - II - III) 695.474,26  945.047,04 
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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, demana que, segons te entès, 
el romanen líquid de tresoreria ha d’anar destinat a amortització de Crèdit, si es 
així. 

El Sr. Lluis Bisbal passa la paraula al Sr. Secretari. 

Respon el senyor Secretari de la Corporació, Francesc Ortiz Amat, fent constar 
que va assistir a una reunió amb el que va assistir  el Subdirector General 
d’Estudis i Finançament de Entitats Local, i va confirmar que el 2011 no 
entrava. De tota manera el tema principal que es tractava era el finançament 
local, els deutes dels ajuntaments, Deutes que han comunicat a l’estat i l’estat 
ha assignat un banc que ha pagat aquests deutes als ajuntaments. Actualment 
els ajuntaments han de tornar els préstecs i si no ho fan, els bancs resten als 
ajuntaments la participació en els tributs l’estat. L’ajuntament de Sant Vicenç no 
s’ha vist afectat en aquest sentit, a la reunió hi va assistir per saber com s’ha de 
gestionar el romanent: Si es pot destinar a despeses generals o s’havia de 
destinar a amortitzar crèdit del 2012, cosa que ofega totalment perquè és el 
principal pulmó de l’ajuntament per poder fer qualsevol tipus de maniobres. Si 
s’havia de dedicar a abaixar crèdit era antieconòmic, ja que actualment els 
crèdits grossos s’estan pagant amb una diferència del 0,99% i a més obliguen a 
pagar un 1% d’amortització anticipada. Per contra, l’any que ve ens permetien 
endeutar-nos fins un 75%, amb més quantitat de la que amortitzàvem, per la 
qual cosa l’operació era d’allò més antieconòmica possible en una situació com 
la nostra.  

Per altra banda pel que respecta als majors ingressos, si s’han de destinar o no 
a amortitzar crèdit, el que va quedar clar és que l’ingrés era general, no es 
destinava l’ingrés partida per partida, ja que això portaria a una situació 
econòmica insostenible. També va quedar clar que ha d’haver un 
desenvolupament reglamentari per poder-lo aplicar a l’administració local, ja 
que els paràmetres no són els mateixos a l’estat.   

 
 

SISÈ. DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA SOBRE LA PROPOSTA 
DE MODIFICACIÓ DE LA QUOTA TRIBUTÀRIA DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚMERO 14 REGULADORA DE LA TAXA PER A LA PRESTACIÓ 
D’ENSENYAMENTS ESPECIALS EN ESTABLIMENTS MUNICIPALS 
(ESCOLA DE MÚSICA). 
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La Regidora d’Ensenyament, senyora Maria Lluïsa Grimal Colomé, exposa la 
proposta de modificació de l’Ordenança número 14 reguladora de la Taxa per 
la prestació d’ensenyaments especials en establiments municipals (ESCOLA 
DE MÚSICA).  
 
Explica que en l’estudi econòmic del curs passat 2010-2011 s’hi observa, a 
l’apartat d’ingressos, la subvenció de la Generalitat de Catalunya, rebuda per 
primera vegada, d’ un import de 36.800 € ( 460 € x 85 alumnes matriculats dels 
4 als 18 anys). Fet que va permetre rebaixar el dèficit en 31.000 €. 
 
Per al curs actual, però, les circumstàncies són diferents. Cal tenir present la 
greu situació econòmica i que el Departament no s’ha manifestat en el sentit de 
continuar subvencionant aquests tipus d’ensenyaments, i en el cas de fer-ho, 
de quina serà la quantitat per alumne. 
 
Es fa difícil fer una comparativa amb d’altres municipis veïns, observem que en 
la majoria dels casos, a les quotes s’ha aplicat o s’aplicarà el percentatge que 
es deixi de rebre de subvenció. També cal destacar que cada escola té la seva 
estructura: varia força el nombre d’hores de llenguatge musical que s’inclouen a 
cada curs., la tipologia de les classes d’instrument (individuals o col·lectives), 
els programes complementaris, etc.  
 
Tenint en compte tot l’exposat anteriorment, la modificació de les quotes, que 
us presentem per  a la seva aprovació, reflecteix un augment de l’11% en tota 
la tipologia de serveis, exceptuant la matrícula i persegueix mirar d’equilibrar el 
diferencial negatiu en una quantitat d’uns 10.000€ aproximadament.  
En paral·lel, s’estudiaran i es treballaran altres camins idonis i necessaris per 
fer viable l’escola a nivell d’estructura, de programes, etc. 
 
L’article que es proposa modificar és el relatiu a les tarifes en el següent sentit: 
 
Article 6. Quota tributària 
 
1. La quota tributària es determinarà en funció de la tipologia de serveis d’ensenyaments 
especials que s’hagin sol·licitat o que s'utilitzin. 
 
A aquest efecte s'aplicaran les tarifes següents: 
 
 
Matrícula general. Es farà efectiva a l’inici del curs o en inscriure’s a l’escola. 
 
  

  EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

Matrícula General 75,00 €   85,50 €   
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A Alumnes que segueixen estudis segons la programació i estructura que promou el 
centre (segueixen la programació de llenguatge musical i instrument) 
 
 

 Llenguatge musical (el preu de cant coral, percussió i música de cambra ja ve 
inclòs en aquestes quotes perquè formen part de la programació de llenguatge 
musical i/o d’instrument). 

  

GRUP HORES EMPADRONATS NO EMPAD.

        

Grup S1      (4-5 anys) 4 hores col.lectives 44,50 €   51,00 €    

Grup S2      (5-6 anys) 4 h. + Roda d’inst = 6 hores 64,50 € 78,00 € 

Iniciació I     (6-7 anys) 6 hores col.lectives 64,50 € 78,00 € 

Iniciació II    (7-8 anys) 8 hores col.lectives 87,00 € 102,00 € 

1r N. Elem.  (8-9 anys) 10 hores col.lectives 109,00 € 127,00 € 

2n N. Elem. (9-10 anys) 10 hores col.lectives 109,00 € 127,00 € 

3r N. Elem.  (10-11 anys) 10 hores col.lectives 109,00 € 127,00 € 

4t N. Elem.  (11-12 anys) 10 hores col.lectives 109,00 € 127,00 € 

Nivell Mitjà  (12-14 anys) 9 hores col.lectives 98,00 € 118,00 € 
Nivell Mitjà avançat (12-1
anys) 7 hores col.lectives 77,00 € 91,00 € 

Adults 1, 2, 3 6 hores col.lectives 64,50 € 78,00 € 

COLL 4 hores col.lectives 102,00 € 117,00 € 
 
 
 

 Instruments (edats de 4 a 14 anys) 
 

HORES EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

      

2 hores al mes 24,00 € 28,00 € 

3 hores al mes 35,00 € 40,50 € 

4 hores al mes 45,50 € 53,00 € 
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B Alumnes d’edats compreses entre els 4 i 14 anys que no segueixen els estudis 
segons la programació i estructura que promou l’escola de música 
 

 Instruments (edats de 4 a 14 anys) 
  

HORES EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

      

2 hores al mes 73,50 € 84,50 € 

3 hores al mes 110,00 € 126,50 € 

4 hores al mes 145,50 € 168,00 € 

      
 
 
 
 
 
C Classes d’instrument per a adults 
 

 Instruments adults que també inclouen en la seva formació el llenguatge musical. 
 

HORES EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

      

2 hores al mes 51,00 € 60,00 € 

3 hores al mes 76,00 € 89,00 € 

4 hores al mes 101,00 € 117,00 € 

      
 
 

 Instrument sol 
 
 

HORES EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

      

2 hores al mes 70,00 € 83,500 € 

3 hores al mes 104,50 € 122,00 € 

4 hores al mes 140,00 € 160,00 € 

    
 
 

 Alumnes de cant amb repertorista 
 



 

 - 21 - 

           ½ hora al mes  14,00 € 
 
 
 
D  Programes complementaris: 
 

1. Programa “Música a les escoles”: Escola Sant Jordi i Escola Sot del Camp. 
 
  

  EMPADRONATS NO EMPADRONATS 

      

Matrícula 37,50 € 43,00 € 

      
 
 

 Activitat d’ Iniciació a la música S1 i S2 (4 a 6 anys). 
 
  

4 hores al mes. Classes en grup 44,00 € 

Roda d’instruments (5 a 6 anys) 24,00 € 
 
En el cas que els alumnes d’aquestes dues escoles continuïn els seus estudis a l’Oriola, 
hauran de fer efectiu l’import  de 37,50 €, en concepte de l’import restant de la matrícula. 
 
 
Aquests grups s’obriran amb nombre mínim d’inscrits. 
 
 

2. Programes grupals complementaris 
 

  EMPADRONATS NO EMPADRONATS

      
Matrícula (només necessària en 
cas de no ser alumne/a de l’Escola)
 37,50 € 43,00 € 
 
 
 

   HORES  EMPADRONATS NO EMPADRONATS

   
 

Coral infantil 1 hora setmanal 17,50 € 20,00 € 
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En el cas que els alumnes d’aquestes activitats complementàries continuïn els seus 
estudis a l’Oriola, hauran de fer efectiu l’import  de 37,50 €, en concepte de l’import 
restant de la matrícula. 
 
Aquests grups s’obriran amb nombre mínim d’inscrits. 
 
 
E Activitats aïllades (alumnat de l’Escola) a les quals es pot accedir 
independentment de qualsevol programació i com a activitat paral·lela que es fa al 
Centre. 
 
  

  HORES  EMPADRONATS
NO 
EMPADRONATS

       

Cant Coral 45 min. Setmanals 35,00 € 40,50 € 
Orquestra  
i conjunts instrumentals 1 hora setmanal  16,50 € 19,00 € 

       
 
 
 
F Curs de gralla (exempt de matrícula): 
 

Gratuït per als grallers de la colla de Sant Vicenç 

84,50 € per a alumnes que no són de la colla 
 
 
 
Descomptes en les quotes mensuals:  
 
 15% per família nombrosa (caldrà lliurar fotocòpia del carnet). 
 La família amb un fill amb NEE (necessitats educatives especials) es considerarà com 

a família nombrosa. Caldrà lliurar la documentació corresponent que ho acrediti. 
 30% per a jubilats. 
 Aquests descomptes no són acumulables. 
 
La senyora Grimal ha facilitat a tots els grups municipals el corresponent estudi 
econòmic elaborat per la Intervenció Municipal. 
 
La Sra. Regidora Maria Villalta expressa la seva preocupació per l’estructura de 
l’escola de música, ja que l’estructura d’estudi no permet fer classes d’una sola 
assignatura en concret. Actualment hi ha uns 84 alumnes preinscrits que 
hauran d’assumir unes quotes que, degut als packs que proposa l’escola de 
música, seran difícils d’assumir per les famílies. Entén que si hi ha un dèficit és 
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necessari aturar el procés que el provoca, per la qual cosa comenta que 
s’hauria de revisar a fons l’estructura de l’escola de música. 

També queda pendent revisar el tema de l’edat, ja que, si bé la subvenció és 
per menors d’edat, hi ha un salt entre els alumnes de 16 i 18 anys i seria 
convenient procurar que els alumnes més grans continuessin vinculats a 
l’escola de música. També proposa contemplar un descompte per a tots aquells 
joves que col·laborin en activitats fetes al poble relacionades amb l’escola de 
música. 

Respon el senyor Alcalde per afirmar que, actualment, el model de l’escola de 
música és insostenible. Ja fa 4 anys que s’hi està treballant i se n’ha aconseguit 
l’homologació, cosa que ha permès poder rebre una subvenció. Per millorar-ne 
la sostenibilitat, des de l’ajuntament s’han fet diverses propostes: Funcionar 
com a cooperativa, com a patronat, o com a consorci, així com també es va 
proposar variar l’estructura i fer més classes col·lectives enlloc d’individuals. Es 
va proposar també mancomunar l’escola oferint un servei a les tres viles, o bé 
apujar les quotes, la qual cosa va en detriment dels pares degut a l’augment de 
les quotes, però també en detriment de l’ajuntament, ja que augmenta el dèficit. 

D’altra banda, hi ha un altre problema i és que actualment no se sap quina serà 
la subvenció que es rebrà. 

Per tant, la Regidoria d’Ensenyament ha traslladat a la direcció de l’escola de 
música la petició que faci una proposta metodològica i pedagògica de canvi 
estructural. Per tal de congelar o reduir les quotes si és el cas, reduint també el 
dèficit.  

Hi ha un altre aspecte que s’ha retret a l’escola de música: des de l’ajuntament 
es pretén donar vida al poble sortir al carrer per mostrar al públic la feina que 
s’està fent. Així mateix, també es va demanar que l’escola de música fes de 
pedrera per la coral municipal, cosa que no s’ha aconseguit malgrat les 
múltiples vegades que s’ha intentat.  Actualment sembla que hi ha un canvi i es 
nota una major participació de l’escola de música en les activitats, però potser 
amb aquest canvi no n’hi haurà suficient.  

Seguidament el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 
9SV, comenta que el descens d’alumnes de l’escola de música en els últims 
cursos és preocupant, a més que aquest descens ha anat lligat a l’augment de 
les taxes. Per tant, entén que, si bé els professors i la direcció de l’escola de 
música poden fer una proposta acadèmica, hi ha d’haver un lideratge més fort 
per part de la regidora d’Ensenyament i de l’Ajuntament per treballar per la 



 

 - 24 - 

sostenibilitat de l’escola i sol·licita que el grup de 9 Sant Vicenç pugui participar-
hi.  

L’Alcalde manifesta que no pretén responsabilitzar el professorat de la situació 
de l’escola, sinó que és l’Ajuntament el responsable del model. 

Posteriorment, el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, intervé per 
manifestar que s’hauria d’iniciar un debat profund per valorar quina escola de 
música es vol al municipi, ja que en cap moment es pretén tancar-la, però la 
davallada d’alumnes fa que aquest debat sigui urgent, tot i que, probablement, 
les decisions que es prenguin sobre quin model d’escola volem per tal de 
mantenir-la, no agradaran a tothom.  

Respon el Sr. Alcalde Miquel Àngel Martínez proposant la formació d’una 
comissió per tal de treballar en aquesta línia i presentar tota la documentació 
pertinent, incloent el treball que la regidora d’Ensenyament va fer fa un temps 
amb la Diputació de Barcelona per elaborar un model d’escola de música molt 
més sostenible que l’actual. 

Al seu torn, la regidora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, proposa que  
la decisió sobre com afrontar el futur de l’escola de música es decideixi 
mitjançant la participació ciutadana.  

Respon el senyor Alcalde, Miquel Àngel Martínez, argumentant que els únics 
que hi podrien estar interessades són les persones que utilitzen aquest servei. 

Seguidament, el senyor Amadeu Clofent Rosique, primer tinent d’alcalde, 
intervé per posar èmfasi en què en els cinc anys que s’està treballant per tal de 
reduir el dèficit de l’escola de música, el professorat sempre ha defensat que el 
model actual és el que s’havia de seguir i per tant, l’Ajuntament ha hagut de 
pagar xifres força elevades per tal de mantenir l’escola de música.  

La Junta de Govern Local i la Comissió Informativa van emetre dictamen 
favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb els vots favorables de CIU i 
PSC,  i l’abstenció de la resta de partits l’adopció dels acords següents:  
 
Primer. Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal Número 
14 reguladora de la Taxa per a la prestació dels serveis d’ensenyaments 
especials en establiments municipals (Escola de Música), d’acord amb la 
proposta transcrita. 
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Segon. Exposar el present expedient durant trenta dies mitjançant el 
corresponent edicte al Butlletí Oficial de la Província i el Tauler d’Anuncis de la 
Corporació, a efectes de possibles reclamacions, de no produir-se’n cap, 
l’esmentada modificació s’entendrà aprovada definitivament. 
 

SETÈ. PRECS I PREGUNTES 
 
El senyor Alcalde Miquel Àngel Martínez recorda que el passat ple van quedar 
algunes preguntes per respondre, i demana al senyor Pere Orts si li va arribar 
el protocol de les càmeres de seguretat. 

- El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra,  respon afirmativament i que 
a més fa constar que va demanar un intercanvi d’opinions amb el senyor 
Amadeu Clofent sobre el protocol i ús de les càmeres de seguretat instal·lades 
pel poble, però entén que és un assumpte que s’ha de dur am total discreció.  

- El senyor Alcalde fa constar que el tema de construcció de l’institut  de Sant 
Vicenç de Montalt, així com tot el que depengui de l’economia de la Generalitat 
es troba congelat, ja que la situació econòmica de la Generalitat és molt 
delicada. 

- Quant a la pregunta que va formular a l’anterior ple el senyor Pere Orts sobre 
el cost de les obres del pas de la Xata, respon el senyor Robert Subiron Olmos, 
regidor de Serveis Municipals, per informar que les despeses d’urbanització de 
les voreres, la rocalla que s’ha fet i el cartell de benvinguda ha costat uns 9900 
euros. Queda per fer el tancament de l’àrea de contenidors i enjardinar la zona 
verda. Seguidament, el senyor Orts concreta que el que vol saber és la finalitat 
exacta d’aquestes obres. Respon el senyor Subiron comentant que les obres 
s’han realitzat amb la finalitat de deixar acabada la zona d’entrada al municipi 
de Sant Vicenç per a tots aquells que entren al poble per la zona de Can Boada 
i volen passar cap al Passeig Marítim, ja que fins ara estava inacabat. S’ha 
posat també el cartell de benvinguda ja que molta gent que entrava pel Passeig 
Marítim es pensava que entrava a Caldes d’Estrac. Quant a la zona del voltant, 
s’ha considerat necessari acabar-la per tota la gent que hi passa, especialment 
a l’estiu, ja que era una zona que es trobava bastant abandonada.  

- La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, comenta que, tot i que 
ja és sabuda la situació complicada que està passant el país en temes 
econòmics, és preocupant que, de moment, pel que fa al tema de l’institut no es 
té cap pla viable ni a mig termini.  
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Al seu torn, la Sra. Regidora Maria Villalta afegeix que potser s’hauria de fer un 
estudi de viabilitat de l’institut, donats els canvis que actualment hi ha hagut 
d’ençà que es va començar a treballar en la seva construcció, ja que ara un 
grup de la ESO ja no són 30 alumnes si no 36. D’altra banda el grup d’alumnes 
per batxillerat són 40 i ja no hi ha l’obligació d’impartir dues modalitats de 
batxillerat. Fins ara s’havia pensat en un 3-2, que no s’omplirà, a més que 
portarà problemes i una baixada de qualitat. 

Respon el senyor Alcalde informant que es tornarà a convocar una reunió amb 
el senyor Salvador Jordà, però que, de moment, no es pot avançar res més 
deguda la situació econòmica que està passant la Generalitat, tot i que des de 
l’Equip de Govern s’està insistint al màxim per rebre una resposta. 

- El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, pregunta si es té previst que 
algun tècnic revisi el pont de darrere el ranxo, ja que hi ha diverses esquerdes 
que fan que l’estat de la zona sigui preocupant. Respon el Regidor de Serveis 
Municipals, Robert Subiron, afirmant que demanarà que els serveis tècnics 
revisin la zona i en facin el corresponent informe. 

- El senyor José insisteix en la necessitat de revisar l’enllumenat del casc antic 
del poble, ja que en algunes zones les llums s’encenen i apaguen 
intermitentment, especialment a la zona del carrer antic, carrer nou, carrer 
Vistamar, etc. ocasionant així un consum fora del normal. Respon el senyor 
Robert Subiron afirmant que ja s’està treballant per solucionar aquest 
problema, seccionant els comptadors de llum de la zona especificada. També 
hi ha hagut un problema amb el transformador situat a la Plaça de l’Església 
que ja està solucionat. Així i tot, el senyor Subiron es compromet a parlar amb 
els tècnics perquè ho revisin. 

- El senyor Antoni José Casas demana que es duguin a terme tasques de 
neteja a la zona del carrer de la Puntaire, a més de recordar que convé netejar i 
arranjar les marquesines de les parades del bus, així com també la Plaça de la 
Mongia que es troba en estat d’abandonament. El senyor Robert Subiron 
respon que, pel que fa a la neteja de la zona del carrer de la Puntaire, ja es té 
previst treballar-hi. Pel que fa a la neteja de marquesines, respon el senyor 
Alcalde informant que s’ha convocat a l’empresa contractada de la neteja dels 
immobles, per fer un seguiments amb les persones responsables de cada 
equipament i cada lloc en concret.  

- El senyor Antoni José demana per quin motiu no s’urbanitza la zona del carrer 
Coma de Bo, que actualment encara resta sense asfaltar. Respon el senyor 
Alcalde argumentant que, en no haver-se aprovat fins ara el POUM, aquesta 
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zona només es podia urbanitzar per compensació entre veïns o per cooperació, 
és a dir quan l’ajuntament acordi un canvi d’actuació, i creu que ara no es el 
moment. D’altra banda, la meitat de la zona sense asfaltar del carrer Coma de 
Bo és una zona no urbanitzable. 

- El senyor José demana informació sobre l’estat de la venda de la finca de Can 
Delàs, i suggereix cancel·lar-ne la venda, ja que actualment l’ajuntament té fons 
econòmic. Respon el senyor Alcalde afirmant que la venda d’aquesta finca ja 
s’ha defensat diverses vegades. El romanent que hi ha actualment es farà 
servir per modificacions de crèdit, mentre que els diners resultants de la venda 
de la finca són de 600.000 euros. De tota manera hi ha altres fórmules de tirar 
endavant les inversions pressupostades sense la venda patrimonial. Per tant, 
com s’ha comentat altres vegades, els diners obtinguts amb la venda 
patrimonial aniran per cobrir les despeses de la urbanització de Can Rams. 

- El senyor Antoni José demana quin control es porta del personal i l’entrada i 
sortida d’eines i vehicles de la brigada. Respon el senyor Robert Subiron 
comentant que tot es porta des dels despatxos administratius. El control de 
personal el porta l’encarregat de la brigada, el control de combustible el 
gestiona la Tresoreria i el control de material el gestiona el responsable del 
magatzem de la brigada. Pel que fa als vehicles, la part de manteniment i el 
control de carburant es porten amb fitxes separades. Fa poc s’ha realitzat un 
inventari del material de la brigada. Al seu torn, el senyor José sol·licita una 
còpia d’aquest inventari. 

 

- El senyor Antoni José demana si la neteja de la Riera del Balís li pertoca fer-la 
i assumir-ne els costos a l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, al de Sant 
Andreu de Llavaneres o es farà de forma compartida. Respon el senyor 
Subiron informant que s’ha demanat pressupost a dues empreses de Sant 
Vicenç per fer l’esmentada neteja. L’import total éra de 6.000 euros i la neteja 
es faria de manera compartida entre els ajuntaments de Sant Andreu de 
Llavaneres i Sant Vicenç de Montalt,  pero davant la negativa de Sant Andreu 
de Llavaneres a participar econòmicament només es farà la part de Sant 
Vicenç. El senyor Antoni José demana còpia dels pressupostos facilitats per les 
dues empreses. 

- El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, demana quin procés es té 
pensat seguir amb les obres de la riera propera al Parc dels Germans 
Gabrielistes. Respon el senyor Robert Subiron Olmos, regidor de Serveis 
Municipals, que de moment s’ha pavimentat el torrent, ja que cada vegada que 
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hi havia pluja l’aigua s’enduia la sorra que s’hi posava en fer les obres per 
arranjar l’entrada als horts urbans de la zona. Un cop s’hagi acabat de fer la 
tanca, es començaran a posar els recs que beneficiaran als horts, la qual cosa 
es té previst fer-la com a molt tard aquest mes d’agost. 

- El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, informa que fa 
aproximadament tres setmanes, degut al tancament del Museu del Pessebre i 
al mal estat en que es troba, s’ha comprovat com unes furgonetes s’enduien 
material del museu que pertanyia a altres entitats i particulars. Demana al 
senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Cultura, quines gestions es té 
previst fer de manera urgent per no perdre definitivament el Museu del 
Pessebre de Catalunya, què queda del museu i què se n’han endut. També fa 
constar que per internet el Museu del Pessebre que està millor situat en els 
resultats de Google és el de Montblanc. 

Respon el senyor Clofent argumentant que actualment l’Associació de 
Pessebristes de Catalunya ha establert un nou criteri que permet que el Museu 
del Pessebre de Catalunya tingui diverses seus, ubicades als municipis que 
tinguin un equipament i una quantitat de material relacionada amb el 
pessebrisme prou considerable. Quant a l’espai que ocupava el museu del 
pessebre a Sant Vicenç, per Nadal es va observar que el mal estat de l’edifici 
del Delme no permetia tenir totes les garanties de seguretat necessàries per 
obrir novament el museu, per tant es va decidir no obrir, però deixar les figures 
allà on eren mentre es parlava amb Mossèn Vicenç Mira, per tal de solucionar 
el problema del Delme. De les figures que hi ha, una part són del museu del 
Pessebre de Sant Vicenç, una altra part són de l’Associació Amics dels 
Pessebres de Sant Vicenç i una darrera part, són figures deixades per 
particulars o d’altres associacions. En córrer l’alarma pel tancament del Museu 
del Pessebre, els qui havien deixat material van preferir endur-se’l, de manera 
que s’ha establert un dia amb la Federació de Pessebristes de Catalunya 
perquè els propietaris vinguin a recollir el material que els pertoca, després 
d’haver fet un registre i comprovar quin material correspon a cadascú. Pel que 
fa a la nova ubicació del museu, un cop s’hagi rehabilitat l’antic ajuntament es 
té previst ubicar-lo en aquestes dependències municipals. 

Al seu torn el Sr. Regidor Jaume Arcos assenyala que les obres que s’han de 
fer a l’antic ajuntament són importants, sobretot tenint en compte el públic que 
arriba a venir al poble per veure el museu. Actualment comenta que és urgent 
trobar una nova ubicació i realitzar aquestes obres comporten un temps i una 
despesa importants. Respon el senyor Alcalde comentant que fa un any ja hi 
havia un altre projecte per ubicar el museu del pessebre a l’edifici del Delme, 
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amb unes reformes que costaven 1.200.000 euros, per tant es va veure que era 
inviable en les circumstancies actuals. D’altra banda es va pensar també en el 
projecte de traslladar-lo a l’antiga casa de la vila, a les dependències on hi 
havia l’escola de música. Aquest projecte té un cost d’uns 320.000 euros 
aproximadament, ja que caldria incorporar l’ascensor, rehabilitar l’antiga 
biblioteca i l’antic mercat municipal. S’han mantingut entrevistes amb la 
Diputació i amb la Generalitat, però no ens podran facilitar cap subvenció fins 
que les circumstàncies actuals no millorin. A principis de juny sortiran el 
PUOSC i la Xarxa de Barcelona de la Diputació de Barcelona, que són les dues 
úniques maneres que hi ha per poder intentar subvencionar aquest projecte.  

El Sr. Jaume Arcos demana si les converses amb el Bisbat per aconseguir 
disposar del Delme han quedat en punt mort o s’ha aconseguit alguna cosa. 
Respon el senyor Amadeu Clofent informant que en un principi el Bisbat ens 
feia una cessió de l’edifici per 50 anys, amb la condició que es rehabilités. De 
tota manera pretenien cobrar un lloguer per l’edifici i aquest va ser el principal 
obstacle per tirar-ho endavant. D’altra banda el responsable d’economia del 
Bisbat va ser substituït, i des d’aquell moment no se n’ha tornat a parlar. Així 
mateix, arribar a una expropiació de l’edifici com suggereix el senyor Antoni 
José, seria totalment impossible.  

- El Sr. Regidor Jaume Arcos demana si seria possible revisar les tarifes de la 
piscina municipal, per tal de reduir els preus per a la gent empadronada al 
municipi i augmentar-los als qui no ho estan, ja que actualment accedeix més 
gent de fora del municipi a la piscina que no pas santvicentins. Al mateix temps 
proposa una ampliació d’horari d’obertura, ja que l’horari actual és, de dilluns a 
divendres de 10 a 19:30 hores i els dissabtes de 10 a 20 hores, a més d’una 
ampliació de calendari, l’obertura algun dia de nit i la possibilitat que el 
socorrista que controla l’entrada a la piscina siguin jove de Sant Vicenç amb la 
formació adequada.  

Respon el senyor Alcalde informant que els serveis de socorrista i vigilant de la 
piscina i la platja del municipi es treuen a concurs públic, amb unes bases on 
es determinen l’horari i el calendari. Aquestes propostes per tant s’haurien de 
contemplar en el moment de treure el concurs públic, ja que si ara actualment 
es demana un servei addicional es cobrarà. Pel que fa a l’obertura nocturna, cal 
tenir en compte que, si bé s’obre un dia en concret degut a les celebracions de 
festa major, obrir més dies a la nit podria comportar queixes per part dels veïns, 
a més de dificultar les tasques de manteniment i depuració de la piscina. Tot i 
que efectivament s’ha observat una allau de gent de fora del municipi que 
accedeix a la piscina, cal tenir en compte que l’augment de les quotes és fruit 
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del resultat d’un estudi econòmic que ho motiva. Quant a la proposta que el 
socorrista o vigilant sigui algú de Sant Vicenç de Montalt, ja es va comentar a 
l’empresa encarregada de trobar la persona amb la titulació corresponent, en 
aquest cas l’empresa Proactiva. Bo i així, cal tenir en compte que es demana la 
titulació de socorrista aquàtic. A més a més, cal recordar que temps enrere ja 
es va contractar una persona del municipi com a socorrista i l’experiència no va 
ser massa favorable. Al seu torn, el senyor Robert Subiron, regidor d’Esports, 
afegeix que la mateixa empresa Proactiva és qui ha suggerit, degut a la seva 
política d’empresa, que la persona encarregada sigui algú de fora el municipi a 
causa dels favoritismes que pot comportar contractar algú del poble, ja que ja 
han tingut altres experiències similars. Així i tot, s’ha instat a l’empresa des de 
la regidoria de promoció econòmica a que la persona contractada sigui del 
municipi. D’altra banda, també es té previst allargar l’horari d’obertura nocturna 
durant dos dissabtes de juliol i dos d’agost, des de les 20:00 fins a les 23:00. 
Mentre hi hagi acord per part de l’ajuntament i de l’empresa, tenint en compte el 
sobrecost corresponent es poden anar fent algunes variacions. 

Al seu torn, el senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, demana tenir 
accés a la venda de tiquets de la piscina de l’any anterior, i suggereix demanar 
el codi postal als qui accedeixin al recinte per tal de tenir-ne un control.  

- El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup de 9Sv, fa constar que el 
dia 11 de maig va aparèixer a la web la noticia de la col·locació de la primera 
pedra del supermercat Sorli Discau. Tanmateix en l’acte de celebració hi havia 
un grup de persones que es manifestaren en contra d’aquesta edificació, les 
quals no apareixen en el reportatge fotogràfic, tot i que originalment sí que 
apareixien en les fotografies que es van fer. Per tant, demana el motiu pel qual 
aquest grup de persones s’ha optat perquè no apareguin a les fotografies i per 
què s’han esborrat de les fotografies, ja que això resta objectivitat als mitjans 
de comunicació, entén que aquests fets son gravíssims i demana explicacions, 
ja que si no és així demanaran la seva dimissió com a regidor de comunicació, 
també demanen els originals de les fotos per poder comparar-les. 

Respon el senyor Alcalde, Miquel Àngel Martínez, afirmant que no tenia 
coneixement de la manipulació d’aquestes fotografies, tot i deixar constància de 
que revisa cada notícia que es publica al web com a regidor de comunicació i 
que la notícia és correcta. Per tant, investigarà el que ha pogut succeir en 
aquest cas.  

Al seu torn, el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, fa constar que ha 
pogut comprovar que algunes de les fotografies han estat manipulades. Per 



 

 - 31 - 

tant, en el proper Ple tornarà a demanar els motius pels quals s’ha procedit 
d’aquesta manera. 

- El senyor Orts demana si, ara que s’està a punt d’inaugurar el golf, s’han 
cobert els deutes que hi havia pendents, ja que es tractava d’una quantitat de 
diners important i a més a més hi havia diverses figures tributàries que pesaven 
sobre l’activitat del golf. La pregunta queda per respondre el proper ple. 

- El senyor Pere Orts demana en quin estat es troben les negociacions per 
recuperar el geriàtric. Respon el senyor Secretari afirmant que s’ha encarregat 
una valoració dels terrenys i, un cop arribi, se subhastarà judicialment de 
manera oficial, ja que es va fer una demanda d’embargar a l’empresa 
propietària d’aquest espai. En no poder-ho pagar, l’Ajuntament n’ha demanat la 
valoració i està previst que es subhasti i així poder recuperar el terreny. El 
senyor Orts demana que se’l tingui informat de tot el procediment 

- El senyor Orts demana que en el proper ple es faci un balanç de quin és 
l’estat en que es troben els horts urbans: quants se n’han concedit i quants no. 

- El senyor Orts fa constar la publicació al web municipal en relació al procés 
selectiu per cobrir diverses places per la brigada, en una nota publicada 
s’indica que no tots els santvicentins que estan a l’atur ho acrediten al servei 
local d’ocupació, ja que la nota diu: “no obstant, es detecta que hi ha diversos 
aspirants descartats o declarats no admesos perquè no acrediten un dels 
requisits exigits a la convocatòria, que és la inscripció a les oficines del servei 
d’ocupació de Catalunya com a aturats”. Desconeix si tots els que s’han 
presentat són de Sant Vicenç, però en cas afirmatiu, creu que seria bo 
demanar als que es presentin per un procés de selecció que s’inscriguin en el 
Servei d’Ocupació de Catalunya i així puguin acreditar la seva condició 
d’aturats. Per això, demana tenir accés al procés de selecció per la plaça de 
peó que s’ha dut a terme recentment. Respon el senyor Robert Subiron 
constatant que s’ha demanat com a requisits el fet d’estar empadronat a Sant 
Vicenç i que el rang d’edat estigui entre els 18 i els 55 anys. Al seu torn, el Sr. 
Alcalde informa que hi ha gent que, tot i haver-se apuntat al servei local 
d’ocupació, al cap de poc temps han trobat feina i no s’ha procedit a 
l’actualització de la vida laboral d’aquesta persona a la borsa de treball. Per 
tant, si bé al Servei Local d’ocupació la persona interessada en el procés de 
selecció consta com a aturat, al servei d’ocupació de Catalunya no hi consta. 
Aquest és el motiu pel qual s’han descartat alguns aspirants. D’altra banda 
també hi ha aspirants que no aporten tota la documentació requerida a les 
bases. Bo i així, si està dins de la legalitat, es facilitarà l’accés a la 
documentació corresponent a aquest procés de selecció al regidor. 
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- El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, pregunta si es té previst 
substituir la baixa de la persona que ha sol·licitat una excedència a l’ajuntament 
o es repartiran les tasques entre els treballadors. A més a més, comenta que 
els dos darrers plens no s’han penjat al web de la ràdio municipal i en demana 
el motiu. 

Respon el senyor Robert Subiron, informant que actualment no es pot 
contractar a ningú. Per tant en principi es repartiran les tasques entre els 
treballadors, i es considerarà si hi ha la necessitat de que algú ocupi la plaça.  

Quant al fet de no haver-se penjat els plens municipals radiats, respon el 
senyor Alcalde fent constar que la persona amb qui es té un conveni signat no 
ha aparegut en els dos darrers plens. Se l’ha citat a l’ajuntament per esbrinar 
què és el que ha passat. 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

El Secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 

 


